

AFR Bulletin NO. 14-64

Attention : All Team Managers/所有车队经理
Subject : Timing Transponder Details 计时器安装
Date : 17th September 2014

Dear Team managers,

致各位车队经理，

During the competition, timing transponders will be installed at Scrutineering Area in ZIC. With the deposit voucher, ZIC will do the procedure for your team, or your team could install the timing transponder by yourself.

比赛期间，计时器将安装在珠海国际赛车场内之验车区。凭计时器押金券，珠海国际赛车场工作人员将为车队安装计时器。车队亦可自行安装定时器。

The deposit of timing transponder is RMB 3,000 for each. Please register and pay the deposit at the ZIC Customer Service Counter 234. Failure to make the deposit on time may result in the delayed delivery of the timing transponder.

计时器押金为 RMB3000 一个。请于珠海国际赛车场客户服务前台 234 登记及付款。没有按时交付计时器押金者则不能按时领取计时器。

Remarks: The installing time is subject to change without notice.

备注：计时器安装时间可能调整，不另行通告。

Ms Janet LAU, Race Administration
赛事秘书处 刘可欣小姐

Asian Formula Renault Series
亚洲雷诺方程式系列赛